

BLACKBURN COMMUNITY  
ASSOCIATION  
BOARD OF DIRECTORS  
MINUTES OF THE MEETING  
JANUARY 21, 1993 - 7:30 PM

ASSOCIATION COMMUNAUTAIRE  
DE BLACKBURN  
CONSEIL D'ADMINISTRATION  
COMPTE-RENDU DE LA REUNION  
LE 21 JANVIER 1993 - 7H30

**DIRECTORS PRESENT/MEMBRES A LA REUNION:** Steve Palmer, Jim Canning, Colleen Stimpson, Michael Martin, Neil Morris, Renata Boudreau, Penny Hartfield, and/et Michelle Therien  
**REGRETS/ABSENTS:** Jim Campbell, Bob Jamieson,  
**GUESTS/INVITES:** Marjorie Milloy - City of Gloucester

MINUTES

Steve reviewed the agenda for the evening and the Minutes of the previous meeting were approved. A summary of the budget and grant allocations were the main topics discussed.

CORRESPONDENCE

City of Gloucester

- Request for comments (Planning Div.) on rezoning of land East of Wallys to allow construction of a new Bingo Hall and a request for comments on zoning amendment, 2435 Navan Road, 5 unit row dwelling to increase the density of property. Jim Campbell is to provide comments.
- An invitation by the Steering Committee and Leisure Services (RA) to meetings on February 8 and 15th, concerning the interim report on amalgamation and the operational plan. Steve is to attend.
- Copies of summary findings on rec. grant allocation 1989-92 inclusive received for information purpose.
- A request for nominations for volunteer recognition awards.
- Suggested budget allocations for 1993 and new programs was also included.

Kirby Report

- Councillor Ed Campbell, re. information of Kirby Report. Comments to be sent to Toronto by Feb. 26th. To be discussed.

Bearbrook Road

- Correspondence from Mr. L'Heureux, regarding trucks on Bearbrook Road and discussion of proposed crosswalk. Steve is to follow-up.

COMPTE-RENDU

Steve a révisé l'ordre-du-jour de la soirée et le compte-rendu de la réunion précédente a été approuvé. La distribution des fonds et le budget étaient les sujets pour discussion.

CORRESPONDANCE

Ville de Gloucester

- requête pour commentaires (division de la planification) au sujet de la répartition des zones pour la région Est du Rest. Wallys pour la construction du centre de Bingo.
- requête pour commentaires, 2435, chemin Navan, 5 unités pour augmenter la dimension de la propriété. Jim Campbell fera les commentaires.
- une invitation pour le comité et les services de loisirs à des réunions, le 8 et 15 février prochain pour discuter du rapport préliminaire sur l'amalgamation et le plan opérationnel. Steve doit assister.
- copies d'un rapport sur la distribution des fonds 1989-92 inclusif, pour information.
- une requête pour nominations des prix pour volontaires.
- suggestions pour nouveaux programmes et copie de la distribution des fonds pour 1993.

Rapport Kirby

- Rapport Kirby de Ed Campbell. Commentaires doivent être parvenus au plus tard le 26 février à Toronto. Pour discussion.

Chemin Bearbrook

- Correspondance de M. L'Heureux concernant les camions sur le chemin Bearbrook et discussion pour un trottoir. Steve doit faire le suivi.

DIRECTORS REPORT

**VICE-PRESIDENT:** The proposed '93 budget was put together by Neil and will be similar to last year's. The proposed total grant allocation will be \$38,056 and the grants will be distributed on a per capita basis (based on the number of participants) for each group. Late applications will be based on funds available. Steve questioned the grant distribution and is to re-evaluate the needs of each group. Do some of these organization need a grant?

**SPORTS:** The BCA is to allocate funds for the scheduling and supervision of the rink monitors. However some issues of concern were discussed: emergency training, supervision of employee, salary wages and costs. Steve suggested to Jim and Darrel to put together a proposal if they decide to take this assignment on a contractual basis. Steve would like to be consistent on these issues. Marjorie is to supply Darrel with a copy of emergency procedures and will organize a session for training. This was agreed to.

There being no other business, the meeting was adjourned at 09:30 PM.

Next BCA Meetings:

February 18, 1993 - Review of 93/94 Executive  
March 25, 1993 - Annual Budget Meeting

RAPPORTS DES MEMBRES

**VICE-PRÉSIDENT:** Le rapport préliminaire pour le budget 1993 a été révisé par Neil et sera semblable à celui de l'année précédente. Le total des fonds sera 38 056 \$ et les prêts seront distribués basés sur la participation des membres de chaque groupes. Les demandes de prêts en retard seront distribués selon les fonds disponibles. Steve questionna la question de la distribution des fonds et doit ré-évalué les besoins de chacun.

**SPORTS:** Jim suggère que l'ACE remète des fonds pour l'établissement des horaires et la supervision des moniteurs des patinoires. Par ailleurs, la supervision des employés, la formation, les salaires et les coûts ont été des sujets de discussion. Steve suggera à Jim et Darrel d'établir une proposition s'ils décident d'entreprendre le contrat. Steve voudrait être consistant sur ce point. Marjorie fournira une copie des procédures des mesures d'urgence et organisera la formation des employés. Ceci a été approuvé.

La réunion s'est terminé à 9h30.

Prochaines réunions:

Le 18 février, 1993 - Revue de l'Exécutif 93/94  
Le 25 mars, 1993 - Réunion annuelle du budget

1-2559 Innes Rd.  
Gloucester, Ont.  
K1B 3K1

834-1051

**DR. FRED CAMPBELL, B.Sc., O.D.**

OPTOMETRIST

OFFICE HOURS

Monday and Friday --- 9 a.m. to 5 p.m.

Thursday --- 6 p.m. to 8 p.m.

EYE EXAMS

CONTACT LENSES